
2014D21904 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Defensie heeft een lijst van vragen opgesteld en 
voorgelegd aan de Minister van Defensie over het jaarverslag van de 
Militaire Inlichtingen- en Veiligheidsdienst over het jaar 2013, naar 
aanleiding van de brief van 23 april 2014 (Kamerstuk 29 924, nr. 106). 

De voorzitter van de commissie,
Ten Broeke 

De griffier van de commissie,
Van Leiden 
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Nr. Vraag 
1 Kunt u toelichten hoe de reorganisatie binnen de Militaire 

Inlichtingen- en Veiligheidsdienst (MIVD) vordert? 
2 Kunt u toelichten hoe de reorganisatie van invloed is op de 

dagelijkse werkzaamheden van de MIVD? Is als gevolg van de 
werkzaamheden de werkdruk toegenomen? 

3 Hoe beoordeelt u de kwaliteit en veiligheid van het ICT beheer 
binnen de MIVD? 

4 Kunt u aangeven of er vorderingen zijn in het oprichten van de 
gezamenlijke dienst voor het uitvoeren van veiligheidsonderzoek 
tussen Algemene Inlichtingen- en Veiligheidsdienst (AIVD) en 
MIVD? 

5 Wanneer verwacht u de uitkomst van het onderzoek naar de 
oprichting van een gezamenlijke eenheid voor het uitvoeren van 
veiligheidsonderzoeken? 

6 Hoe beoordeelt u de samenwerking tussen MIVD en Nationaal 
Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid (NCTV)? Ziet u 
ruimte voor verbetering? 

7 Hoe beoordeelt u de samenwerkingsverbanden van de MIVD in 
Europees en NAVO verband? Ziet u hier ruimte voor verbetering? 

8 Kut u aangeven of de MIVD zich voldoende beschermt acht tegen 
cyberaanvallen? 

9 Wat bedoelt u met gerubriceerde informatie uit (inter)nationale 
militaire netwerken en de bilaterale verbindingen die de MIVD 
onderhoudt? Waarop heeft deze gerubriceerde informatie 
betrekking? 

10 Kunt u aangeven hoe de MIVD aankijkt tegen het gevaar van cyber 
in het waarborgen van haar kerntaken? 

11 Kunt u aangeven of een integrale aanpak bij de contraterrorisme 
taken van de MIVD extra aandacht heeft gekregen na de recente 
antisemitische aanslag in Brussel? Acht u deze aanpak wenselijk? 

12 Kunt u aangeven op welke manieren de defensie-industrie wordt 
betrokken bij de bescherming tegen spionage en cyberaanvallen. 
Hoe wordt deze samenwerking beoordeeld? Is er ruimte voor 
verbetering? 

13 Kun u toelichten of u het wenselijk acht dat elk partnerland binnen 
de EU of NAVO afzonderlijk onderzoek doet naar proliferatie? Ziet u 
kansen voor een taakverdeling op multilateraal niveau op dit 
gebied? 

14 Op welke wijze vindt het veiligheidsonderzoek plaats bij het 
afgeven van een nieuwe Verklaring van Geen Bezwaar (VGB) voor 
betrokkenen, indien voor een periode van acht tot tien jaar moet 
worden onderzocht? 

15 Waarin zit het verschil tussen een periode van acht jaar en een 
periode van tien jaar, waarop terug moet worden kunnen gezocht 
ten behoeve van het afgeven van een nieuw VGB? 

16 Waarom kan er geen VGB op het hoogste niveau worden afgege-
ven indien een verblijf in het buitenland als student, werknemer of 
toerist maximaal een jaar is geweest? Welke nationale veiligheidsri-
sico’s levert dit op? Kan er na het bestrijken van een bepaalde 
periode alsnog een VGB op het hoogste niveau worden afgegeven? 
Zo ja, hoe lang is de periode? Zo nee, waarom niet? 

17 Is een ontbrekende periode van drie maanden of langer, die niet 
kan worden onderzocht, per definitie reden om een VGB te 
weigeren of kan dit een reden zijn om een VGB te weigeren? 

18 Ten kosten van welke taken is de extra aandacht van de MIVD voor 
de militair-politieke ontwikkelingen in het Midden-Oosten, waarbij 
het conflict in Syrië op de voorgrond stond, gegaan? 
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Nr. Vraag 
19 Is er een internationaal samenwerkingsverband ten behoeve van de 

inlichtingenvergaring omtrent de militaire en politieke ontwikkelin-
gen in het Midden-Oosten? Zo ja, welke samenwerkingsverbanden 
zijn er? Zo nee, is vanuit (kosten-)efficiëntie onderzocht welke 
samenwerkingsverbanden er mogelijk zijn? Zo nee, waarom niet?
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